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Vragen van het lid Cqörüz (CDA) aan
de minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties over de
gevolgen van de bezuinigingen op de
politie. (Ingezonden 21 december
2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
in de Volkskrant over de gevolgen
van de bezuinigingen op de politie?1

2
Zijn de feiten in het artikel waar?

3
Hoe verhoudt dit beeld zich met de
door u aan de Kamer gedane
toezegging dat de bezuinigingen niet
ten koste zullen gaan van «blauw op
straat»?

1 de Volkskrant, 18 december 2009: «Korpsen:
door bezuinigingen minder blauw op straat».

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
11 januari 2010)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Cqörüz (CDA) over
de gevolgen van de bezuinigingen op
de politie die werden ingezonden op
21 december 2009 deel ik u mee dat
het niet mogelijk is deze vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden.
De beantwoording zal in samenhang
zijn met aanvullende schriftelijke

vragen van het lid Kuiken (PvdA) over
de politiesterkte die werden
ingezonden op 5 januari 2010.
De beantwoording zal zo spoedig
mogelijk plaatsvinden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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